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P r o t o k ó ł  Nr ORN.0012.1.4.2014 

 posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Promocji Gminy, Sportu i Rekreacji 

Rady Miejskiej  

w Olecku odbytego w dniu 11 kwietnia 2014 roku.  

 

 

 Na stan 7 członków Komisji w posiedzeniu udział wzięło 7 – lista obecności                      

w załączeniu. 

 

Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb. 

Protokołowała referent Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – 

Ewa Rekuć. 

W posiedzeniu udział wzięli: 

 Zastępujący dyrektora Regionalnego Ośrodka Kultury „Mazury Garbate” – Radosław 

Skrodzki, 

 Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji  - Andrzej Kamiński, 

 Zastępca Dyrektora Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji – Joanna Kozłowska, 

 Inspektor Wydziału Organizacyjnego i Nadzoru Urzędu Miejskiego w Olecku – Alicja 

Mieszuk, 

 Przedstawiciel prasy lokalnej – Zbigniew Malinowski. 

 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb, 

powitał wszystkich przybyłych na posiedzenie komisji i przedstawił proponowany porządek 

posiedzenia: 

 

1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

2. Promocja i kreowanie wizerunku gminy. 

3. Sprawy wniesione. 

4. Wolne wnioski. 

 

Uwag do porządku posiedzenia nie zgłaszano. 

 

 

Do punktu 1 – Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

Uwag do protokołu Nr ORN.0012.1.3.2014 nie zgłaszano. 

 

Komisja przy przyjęła protokół Nr ORN.0012.1.3.2014 posiedzenia komisji odbytego w dniu 

24 marca 2014 roku. 

 

 

Do punktu  2 – Promocja i kreowanie wizerunku gminy: 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb, 

prosił, Panią Alicję Mieszuk o przedstawienie informacji dotyczących wizerunku gminy.  
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Inspektor ORN – Alicja Mieszuk, 

poinformowała, iż temat promocji jest bardzo szeroki. Dodała, iż definicja promocji w 

przypadku miast, jest to sprzedawanie wizerunku. Niektóre miasta mają bardzo dobrze 

wypracowany system i przykładowo miasto Mrągowo od wielu lat organizuje piknik country, 

na który zjeżdżają ludzie z całej Polski. Stwierdziła, że wiele lat temu Olecko również miało 

swój „produkt”, który się świetnie sprzedawał, chodzi tu o „Przystanek Olecko”. W tamtych 

czasach tego typu impreza, była jedną z pierwszych organizowanych na taka skalę. Odbywały 

się wernisaże, warsztaty i pokazy, które były połączone z koncertami największych gwiazd 

polskiej sceny muzycznej. Dodała, że wszystko się zmienia i inne miasta również zaczęły 

organizować takie imprezy. Na dzień dzisiejszy praktycznie, w każdym większym mieście są 

wakacyjne koncerty. Stwierdziła, iż jeśli Olecko chce się wyróżnić z tych wszystkich miast i 

aby właśnie do Olecka zjeżdżały tłumy turystów tak jak z przed laty, to należy zaprosić 

światową gwiazdę muzyki, ale niestety jest to nierealne ze względu na ogromne koszty.  

Poinformowała, iż  imprezy organizowane w Olecku nie wyróżniają miasta z całej Polski, 

tylko zapełniają kalendarz imprez, z których mogą korzystać mieszkańcy gminy. Natomiast 

świetnym pomysłem na promocję miasta było wybudowanie hali widowiskowo sportowej 

„Lega”.  Przyjeżdżają na zgrupowania sportowcy z całego kraju i są bardzo zadowoleni z 

warunków, które umożliwiają im odpoczynek, a przede wszystkim treningi.  Dodała, iż 

mieszkańcy Olecka również zaczęli dzięki hali czynnie uprawiać sport. Stwierdziła, iż „Lega” 

została zgłoszona do konkursu na sportowy obiekt roku i z 5 wyróżnionych dostała 2 miejsce.  

Poinformowała, iż walorem Olecka nie jest tylko jezioro, ale również Wiewiórcza Ścieżka, 

która przebiega wokół tego jeziora. Bardzo dużo ludzi uczęszcza tą ścieżką na spacery i 

jeżdżą na rowerach. Dodała, iż zostały wytyczone szlaki, po których turyści mogą 

spacerować.  Stwierdziła, że od 5 lat co roku organizowane jest „Święto Mleka”, czyli 

impreza, która promuje produkty lokalne i regionalne. Od 2010 roku, organizowane są 

imprezy historyczne. Dodała, iż w wakacje co 2 tygodnie odbywa się „Plenerowe kino 

letnie”, są to seanse filmowe, które odbywają się na placu w centrum miasta.  

Poinformowała, iż w Olecku od 2 lat działa Informacja Turystyczna, która powstała dzięki 

środkom unijnym. Oleckie Centrum Informacji Turystycznej otrzymało 3 gwiazdki oraz 

zajęło III miejsce w konkursie na Najlepsze Centrum Informacji Turystycznej w Polsce w 

kategorii trzygwiazdkowej. Dodała, iż od końca maja tego roku, będzie funkcjonował 

przewodnik multimedialny, którego aplikację będzie można ściągnąć na swoje urządzenie 

mobilne. Ta aplikacja umożliwia zwiedzanie okolicy, bez konieczności zabrania ze sobą 

mapy. 

Poinformowała, iż od 2000 roku, miasto posiada stronę Internetową, która w 2013 roku 

została całkowicie zmieniona i ulepszona. Dodała, iż na stronie została utworzona zakładka 

„Wirtualny spacer” , gdzie nie wychodząc z domu, można zobaczyć jak rozwija się Olecko. 

Stwierdziła, iż w tym momencie, najbardziej promowany jest zespół sportowo-rekreacyjny. 

W skład zespołu  wchodzą: korty tenisowe, boiska do siatkówki plażowej, boisko piłkarskie 

ze sztuczną murawą, stadion lekkoatletyczno-piłkarski, obozowisko, „Lega” - nowoczesny 

kompleks widowiskowo-sportowy  z pływalnią, plaża miejska, skate park, siłownia na 

powietrzu, trasy biegowe w parku, w którym znajdują się w/w obiekty oraz trasa 

przyrodnicza   wokół jeziora tzw. Wiewiórcza Ścieżka. 

Poinformowała, iż kluczowym elementem promocji miasta jest współpraca z zagranicą. 

Stwierdziła, iż miasto ma podpisane 8 umów partnerskich z  zagranicznymi miastami. 

Dodała, iż najściślejsza współpraca jest z Rosją i Litwą. Pozyskiwane są wspólnie środki 

zewnętrzne na rozwój miast, projekty, z których korzystają mieszkańcy miast.  

Poinformowała, iż wizerunek miasta budują wszyscy. Jak mówią o tym mieście, jak szanują 

Olecko i jego mieszkańców.  

Poinformowała, iż w tym roku odbędą się koncerty, spotkania z folklorem, święto mleka, 

kino letnie. Dodała, iż wszelkie informacje dotyczące imprez w mieście można znaleźć na 

stronie Internetowej miasta w zakładce „Kalendarz wydarzeń”.  
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Członek komisji – Grzegorz Kłoczko, 

zapytał, ile jest środków finansowych przeznaczonych na promocję w tym roku.  

 

Inspektor ORN – Alicja Mieszuk, 

odpowiedziała, że na ten rok jest przeznaczonych około 134 tys. złotych. 

 

Członek komisji – Grzegorz Kłoczko, 

zapytał, jakie zadania pochłaniają najwięcej pieniędzy. 

 

Inspektor ORN – Alicja Mieszuk, 

stwierdziła, iż imprezy, seanse filmowe, święto mleka, Nowy Rok, publikację kalendarza 

imprez, utrzymanie strony www. Dodała, iż kwota jaka jest w budżecie nie jest oszałamiająca, 

a promocja kosztuje.  

 

Członek komisji – Grzegorz Kłoczko, 

zapytał, czy te środki są przeznaczone na promowanie kierunków turystów. 

 

Inspektor ORN – Alicja Mieszuk, 

odpowiedziała, że Olecko stawia na turystów młodych, chcących spędzić aktywnie 

wypoczynek. Dodała, iż z wyniku ankiety przeprowadzonej na turystach, wynikło, iż 

najczęściej odwiedzają miasto młode rodziny, grupy sportowe.  Stwierdziła, iż z ankiety 

wynikło, że ludzie przyjeżdżający do Olecka cenią sobie ciszę, spokój, czystość miasta.  

 

Dyrektor MOSiR – Andrzej Kamiński, 

poinformował, iż kilka razy organizował spotkania z przedsiębiorcami branży hotelowej, 

celem, współpracy z turystami. Niestety przedsiębiorcy nie za bardzo angażują się we 

współpracę. 

Dodał, iż była przeprowadzona ankieta, w wyniku której stwierdzono, że w Olecku bazy 

hotelowe są źle rozwinięte.  

 

Z-ca Dyrektora MOSiR – Joanna Kozłowska, 

dodała, iż słyszała opinie o tym, że zakwaterowanie w Olecku jest bardzo drogie i to 

odstrasza turystów.   

Poinformowała, iż do Olecka na zgrupowania przyjeżdżają sportowcy z całej Polski i są 

bardzo zadowoleni z pobytu w naszym mieście.  

Stwierdziła, iż dobrym pomysłem jest to, aby w okresie zimowym Wiewiórczą Ścieżkę 

zamienić w trasy biegowe dla narciarzy. To wiąże się z poszerzeniem ścieżki i 

wyprofilowaniem jej.  

 

Inspektor ORN – Alicja Mieszuk, 

dodała, iż sportowcy, którzy przyjeżdżają do Olecka, nie tylko zostawiają pieniądze w 

ośrodku MOSiR, ale także w całym mieście, poprzez hotele, restauracje, sklepy. To wszystko 

bardzo dobrze wpływa na rozwój miasta. 

 

Członek komisji – Grzegorz Kłoczko, 

zapytał, czy nazwa oleckiego zespołu rekreacyjno-sportowego jest już ustalona formalnie. 

 

Inspektor ORN – Alicja Mieszuk, 

odpowiedziała, że tak. 

 

Z-ca dyrektora ROK – Radosław Skrodzki, 

poinformował, iż z jego punktu widzenia w Olecku brakuje tylko amfiteatru nad jeziorem. 

Dodał, iż w ten sposób można wzbogacić kulturowość miasta i jego mieszkańców. Koncerty, 



 4 

spektakle, kabarety i wiele innych spotkań, które zgromadzą mieszkańców i turystów. 

Stwierdził, iż skoro Olecko ma świetnie rozbudowaną infrastrukturę sportową to należy 

zainwestować również w kulturę. 

 

Przewodniczący komisji – Jan Grzyb, 

zauważył, iż budowa amfiteatru przewija się już od wielu lat. Ma nadzieje, że już w 

najbliższym czasie powstanie. 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński, 

stwierdził, iż należy zainwestować w sztuczne lodowisko. Dodał, że turyści odwiedzający 

nasze miasto narzekają na brak kawiarni, ogródków piwnych. Uważa, że takie miejsca 

powinny znajdować się w Olecku. 

 

Przewodniczący komisji – Jan Grzyb, 

stwierdził, iż należy pomyśleć nad rozwojem plaży Szyjka, nad budową amfiteatru. 

 

Członek komisji – Grzegorz Kłoczko, 

stwierdził, iż jest kilka rzeczy do poprawienia w Olecku. Uważa, że trzeba zająć się promocją 

i należy robić wszystko, by Olecko się rozwijało.  

Dodał, iż protokół z tego posiedzenia należy przesłać panu Adamowi Puza, by uwzględnił to 

podczas prac nad strategią.  

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński, 

zapytał, czy został już rozstrzygnięty przetarg na skocznię. 

 

Dyrektor MOSiR – Andrzej Kamiński, 

odpowiedział, że jeszcze nie.  

 

Członek komisji – Wojciech Rejterada, 

stwierdził, iż należy stworzyć konkurs w Olecku „Sportowa marka roku”. W ten sposób 

można wyróżnić sportowców i będzie to świetny marketing.  

 

 

 

 Innych pytań nie zgłaszano. 

 

Na tym punkt zakończono. 

 

 

Do punktu 3 – Sprawy wniesione. 

 

Przewodniczący Komisji – Jan Grzyb, 

poinformował, iż jakiś czas temu do komisji wpłynęło pismo pani Renaty D., to pismo 

skierował do Burmistrza z prośbą o wyjaśnienie i Pan Burmistrz odpowiednie pismo do pani 

D. już skierował. Pismo jest do wglądu w biurze rady. Dodał, iż w tej kwestii kontakt jest już 

pomiędzy gminą, a panią Renata D.   

 

Radni nie zgłaszali uwag. 

 

Innych spraw nie było. 

 

Na tym punkt zakończono. 
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Do punktu 4 – Wolne Wnioski. 

 

Członek komisji – Bożena Jeglińska, 

zgłosiła następujące wnioski: 

 zgłosiła potrzebę przycięcia róż od wiaduktu do I skrzyżowania w drodze do Siejnika, 

 wnioskuje o przycięcie drzew na osiedlu Siejnik, 

 wnioskuje o sprzątnięcie przejścia pod wiaduktem ( droga na Ełk). 

 

Członek komisji – Jarosław Bagieński, 

 stwierdził, iż jesienią zgłosił wniosek o przycięcie konarów drzew w mieście, konary 

te wrastają w światło latarni i utrudnia to widoczność. Ponawia wniosek. 

 wnioskuje o przycięcie trawy w okolicach jeziora.  

 

 

Na tym punkt i posiedzenie komisji zakończono. 

 

 

  Protokołowała                              Przewodniczący Komisji        

    Ewa Rekuć                                             Jan Grzyb  

 

 

             

 


